

That the following new paragraph be added immediately after paragraph (n):

“(n.1) The Senate Committee on Fisheries, composed of twelve members, four of whom shall constitute a quorum, to which shall be referred, on order of the Senate, bills, messages, petitions, inquiries, papers and other matters relating to fisheries generally.”

It was—

Ordered, That it be postponed until the next sitting of the Senate.

The Order of the Day being called for the consideration of the Fourth Report of the Standing Joint Committee on Official Languages Policy and Programs, presented in the Senate on 6th February, 1986,

It was—

Ordered, That it be postponed until the next sitting of the Senate and that it do stand in the name of the Honourable Senator Wood.

The Order of the Day being called to resume the debate on the motion of the Honourable Senator Molgat, seconded by the Honourable Senator Davey, for the adoption of the Fourth Report of the Standing Committee on Standing Rules and Orders (Royal Assent), presented in the Senate on 6th November, 1985,

And on the motion in amendment thereto of the Honourable Senator Roblin, P.C., seconded by the Honourable Senator Doody, that the Report be not now adopted but that it be referred back to the Committee for further consideration,

It was—

Ordered, That it be postponed until the next sitting of the Senate.

The Order of the Day being called to resume the debate on the motion of the Honourable Senator Davey, seconded by the Honourable Senator Frith:

That the Senate authorize arrangements for radio and television broadcasting of its proceedings and those of its committees,

And on the motion in amendment thereto of the Honourable Senator Phillips, seconded by the Honourable Senator Doody, that the motion be not now adopted, but that the subject-matter thereof be referred to the Standing Committee on Internal Economy, Budgets and Administration,

It was—

Ordered, That it be postponed until the next sitting of the Senate.

Que le nouveau paragraphe ci-dessous soit ajouté immédiatement après le paragraphe n):

“(n.1) le comité sénatorial des pêches, composé de douze membres, dont quatre constituent un quorum, auquel sont déferés, sur ordre du Sénat, les projets de loi, messages, pétitions, interpellations, documents et autres matières concernant les pêches en général.”

Il est—

Ordonné: Qu'il soit différé à la prochaine séance du Sénat.

A l'appel de l'Ordre du jour pour l'étude du quatrième rapport du Comité mixte permanent de la politique et des programmes de langues officielles, présenté au Sénat le 6 février 1986,

Il est—

Ordonné: Qu'il soit différé à la prochaine séance du Sénat et qu'il soit inscrit au nom de l'honorable sénateur Wood.

A l'appel de l'Ordre du jour pour la reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Molgat, appuyé par l'honorable sénateur Davey, tendant à l'adoption du quatrième rapport du Comité permanent du Règlement et de la procédure (sanction royale), présenté au Sénat le 6 novembre 1985,

Et sur la motion en amendement de l'honorable sénateur Roblin, C.P., appuyé par l'honorable sénateur Doody, que le rapport ne soit pas adopté maintenant, mais qu'il soit renvoyé au Comité pour étude plus approfondie,

Il est—

Ordonné: Qu'il soit différé à la prochaine séance du Sénat.

A l'appel de l'Ordre du jour pour la reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Davey, appuyé par l'honorable sénateur Frith,

Que le Sénat autorise les arrangements nécessaires pour radiodiffuser et télédiffuser ses délibérations et celles de ses comités,

Et sur la motion en amendement de l'honorable sénateur Phillips, appuyé par l'honorable sénateur Doody, que la motion ne soit pas adoptée maintenant, mais que la teneur en soit déferée au Comité permanent de la régie intérieure, des budgets et de l'administration,

Il est—

Ordonné: Qu'il soit différé à la prochaine séance du Sénat.